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رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز در دیدار رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران استان تاکید
کرد:  ضرورت توانمندسازی فرهنگی و اجتماعی دانشجویان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز بر ضرورت رشد فرهنگی و اجتماعی دانشجویان توام با پیشرفت علمی آنان تاکید

کرد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، جلسه رسیدگی به امور دانشجویان شاهد و ایثارگر با حضور دکتر بهمن نقی پور -رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز-، دکتر علی

جنتی - معاون توسعه مدیریت ومنابع -، دکتر علی عابدالهی - معاون داشجویی فرهنگی-، دکتر غلامرضا فرید اعلائی - معاون آموزشی- و دکتر رضا محمدی نسب - مدیر امور

دانشجویان شاهد و ایثارگر دانشگاه علوم پزشکی تبریز ، جابر ابوالفتح زاده-مدیر کل بنیاد شهید وامور ایثارگران استان و دادرس - رئیس اداره آموزش بنیاد شهید وامور ایثارگران-،

روز سه شنبه ششم اردیبهشت ماه 1401 در سالن کنفرانس حوزه ریاست دانشگاه علوم پزشکی تبریز برگزار شد.

در این جلسه دکتر نقی پور ضمن آرزوی قبولی طاعات و عبادات در ماه مبارک رمضان در خصوص طرح های پیشنهادی از جمله فعال سازی طرح استاد مشاور گفت: این قبیل طرح

ها باید در دانشگاه به صورت منظم و منطبق با آیین نامه ها اجرایی شود.

وی در خصوص ارتقاء تحصیلی و توانمند سازی دانشجویان اظهار کرد: ارتقاء باید ابعاد مختلف اعم از آموزش، پژوهش، اجتماعی، فرهنگی و تحقیقاتی را در برگیرد.

دکتر نقی پور همچنین به همکاری بیش از پیش دانشگاه علوم پزشکی تبریز در اهتمام به ترویج فرهنگ ایثار و شهادت و ارتباط تنگاتنگ با بنیاد شهید و امور ایثارگران استان

تاکید کرد .

دکتر محمدی نسب نیز در این نشست با بیان اینکه بیش از 1000 دانشجو شاهد و ایثارگر در استان و دانشگاه علوم پزشکی تبریز مشغول به تحصیل هستند گفت: این

دانشجویان در دانشکده های پزشکی، داروسازی، دندانپزشکی، پیراپزشکی، تغذیه، بهداشت، توانبخشی، پرستاری و ... مشغول بوده و حتی در رشته های ارشد و PHD نیز ما

دانشجو داریم .

مدیر کل بنیاد شهید وامور ایثارگران استان نیز در این جلسه اظهار کرد: قانون نگاه جامعی به کلیه مسائل فرهنگی و آموزشی ستاد شاهد و دانشجویی داشته است.

جابر ابوالفتح زاده ادامه داد: رسالت فرزندان شاهد وایثارگر در خصوص ترویج این فرهنگ بیش از دیگر دانشجویان است.

وی با تأکید بر ضرورت اشاعه فرهنگ ایثار و شهادت اظهار کرد: با نشر آثار شهدا می توانیم این فرهنگ را به نسل های آینده انتقال دهیم.

گفتنی است در این جلسه پیشنهادهایی در خصوص اردوهای زیارتی ، فوق برنامه ها، افزایش نفرات شرکت کننده در جایزه ایثار از استان آذربایجان شرقی، افزایش برنامه های

ورزشی، برگزاری همایش سالانه ستاد شاهد و ایثارگر استان آذربایجان شرقی و تقدیر و تشکر از اساتید، دانشجویان و مسئولین و فعالین در حوزه های علمی ، فرهنگی ، ورزشی،

تحصیلی و ... از سوی حاضرین در جلسه ارائه و پس از بحث و بررسی مصوبات لازم اتخاذ شد.
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